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Høringsutalese om kommunal medfinasiering

Høringssvartil, "Høringsnotat- kommunalmedfinansieringav landsdekkende
tilbudvarigtilrettelagtarbeid(VTA)—forskriftsendring."

Når Arbeidsdepartementet i denne høringen har fokus på denne utsatte gruppen
oppleves det positivt. Det er en utsatt gruppe som har behov for hjelp og støtte, og det er
viktig at plassene blir opprettholdt.

Rådmannen ser to alternative finansieringsmodeller:

En ordning med kommunal medfinansiering av landsdekkende tilbud, hvor
hjemstedskommunene betaler den kommunale andelen, som foreslått i
høringsnotatet.
Staten finansierer spesialtilbudet 100 %.

I alternativ 1 videreføres dagens fordeling mellom staten og de enkelte kommunene,
som ved ordinære VTA-plasser, med unntak av at hjemstedskommunene betaler.

I alternativ 2, sees plassene mer som et spesialisert tilbud for denne gruppen, som
eksempelvis Sunnås sykehus for en annen gruppe med spesielle behov.

Rådmannen mener staten for slike spesialiserte "VTA —plasser" bør finansiere tilbudet
100 %. Dette med utgangspunkt i at grupper med slike funksjonshemminger ikke bør
vurderes annerledes enn grupper med andre typer funksjonshemminger, hvor staten i
dag finansierer tilbudet 100 %.

Rådmannen merker seg ellers at Arbeidsdepartementet i høringsnotatet skriver, at de
ønsker "å fordele medfinansieringsansvaret på en mer rettferdig og hensiktsmessig
måte."
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Bærum kommune har over mange år arbeidet for å sikre statlig medfinansiering av
kommunalt etablerte VTA plasser i Bærum. Bærum kommune har i dag ca. 100 VTA-
plasser kommunen finansierer uten statlig støtte. Skal staten argumentere for en
rettferdig fordeling bør staten selv vise at de følger opp sin egen intensjon overfor
kommunene.

Med hilsen

Trine Bakkeli
Kommunalsjef

Marit Langfeldt Eges."
Rådmann
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